
   

 

Dokumenttyp: Styrelsemöte Informationsnivå: 

Styrelse,Sektionsansvariga,projektgrupp 

Datum: 2023-10-10 Tid: 18:00-20:00 Plats: Klubbstugan och via länk 

   

Styrelesmöte 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Johan Lindqvist, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Jerry 

Skoglund, Mats Svensson, Mats Klaesson, Fredrik Jansson, Karolin Emanuelsson och Fredric Skarenberg 

Via länk: Matilda Johansson 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av sekreterare och justerare 
Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Jerry Skoglund  

 
3. Godkännande av agendan 

Godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelse 
I. Projekt mountainbike  

- Byggandet av Teknikbanan är i full gång och den fösta etappen ska vara klart till nyår om 
allt flyter på som planerat 
- Projektet har möte var 14:e dag 
- Vi har fått ett bidrag från RF-SISU til Bikepark projektet 

 
II. Säker förening 

- Vi har anmält oss och återkommer med mer information när det väl drar igång 
 

III. Medlemsavgifter 
- Vi behöver uppdtarera medlemslistorna. Vi kommer då ta bort de som ännu inte       
betalat medlems-och tränaravgiften 
- Jerry S mailar ut fakturor till innebandydeltagarna 
 

IV. Tätare möten i sektioner under säsong 
- Vi behöver fundera om sektionerna ska ha tätare möten under deras pågående säsong. 
Vi funderar fram till ledarträffen 

 
V. Arbetsdag 28/10 

-Vi beslutade att höstens arbetsdag kommer infalla den 28/10. Johan S skickar ut 
kallelse till den 
 
 



   

 

VI. Musikhjälpen 
-Vi har fått en inbjudan och förfrågan om vi vill delta på Musikhjälpen. Vi kom fram till 
att vi tackar nej, då vi inte har tillräckligt med folk som kan hjälpa till 
 

VII. Kugghjulsgalan 
-Vi är nominerade till Årets landsbyggdsförening. Jerry S och Johan S kommer åka in på 
galan för att representera Braås GoIF 

 
6. Ekonomi 

Ekonomisk redovisning 
- Ekonomin ser bra ut och vi går fortfarande mot ett plusresultat 

                        - Intäckterna för våra solceller täcker än så länge förbrukningen av elen vi gör av med 
                  - Mats K kollar upp om vi kan säkra ner huvudsäkringen   

I. Möte Swedbank för acces till konton (Johan och Sonny) 
- Sonny och Johan S kontaktar Swedbank 

II. Övrigt 
- Jerry kontaktar MATCHi ang om hur mycket det kostar att säga upp det och till våren när 
säsongen börjar, starta upp igen. Vi betalar nu en månadskostnad på något som vi känner 
inte kommer att untnyttjas under vinterperioden  
 

7. Innebandysektionen 
I. Sektionsinformation 

- I Braåsloppet deltog 64 barn. Vi tar med oss till nästa gång att vi behöver vara fler vuxna 
som kan hjälpa till vid prisutdelningen 
- Tjejlaget är en trupp av 13 st. Nästa helg kommer de ha en Kickoff med träning och 
avslutning med pizza på kvällen 
- Planen är att starta upp ett lag födda -15. Vi börjar med med 3 st testa på-träningar så 
får vi se storleken på efterfrågan. Det kommer även krävas att någon ställer upp som 
tränare. 

 
 

8. Fotbollssektionen 
I. Sektionsinformation 

- Ett lag födda -16/17 är uppstartat. Det är många barn och de vill gärna fortsätta att träna 
inomhus under höst/vinter. Diskussioner hålls nu om vilka tider som är aktuella. 

II. A-laget 
- Som det ser ut nu så har vi inget underlag för att detta lag ska fortsätta att bedrivas 
nästa år. Dålig uppslutning på träningarna. Fredrik J kommer att kalla till dett möte där 
även en avslutning kommer ske. 

III. Övriga lag 
- Ingen rapport 
 

9. Sponsring 
- Ingen rapport 
 
 
 



   

 

10. Friidrottssektionen 
I. Sektionsinformation  

- Ingen rapport 
II. Övrigt 

- Ingen rapport 
 
 

11. Cykelsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Träningarna är i full gång. Mycket folk utifrån. Till våren kommer det skickas ut 
information till skolorna så förhoppningsvis fler barn blir intresserade 
- Planen är att köpa in ett antal cyklar som ska användas vid ex prova- på-dagar 

II. Övrigt 
- Ingen rapport 
 

12. Racketsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Ingen rapport 
 

13. Anläggning (ar) 
I. Rapportering ifrån projektgrupp samt plankommité 

- När vi hyr ut klubbstugan behöver vi kolla över städningen innan och efter uyhyrning. Vi 
hoppas det blir bättre nu när vi har ett städchema. 
 

14. Aktiviteter 
I. Arbetsdag infaller den 28/10 

II. Lions kommer den 17/10 
 
 

15. Övriga frågor  
I. Born To Run barn 2017-2018 (ansvarig för detta) 

- Ingen rapport 
II. Göra en aktivitet för alla barnen typ uppstart och avslut.  

- Denna fråga tar vi med oss till längre fram 
III. Ledarträff 

- Bra uppslutning. Johan L och Johan S träffas för att göra upp en dagordning 
IV. Soptunnor 

- Johan S kollar upp med kommunen om vem man kan kontakta gällande frågor om de 
osorterade kärlen som vi har idag. Ska de försvinna helt eller kan man ha kvar dem mot en 
avgift.  

V. Lagkassa 
Vill lagen sälja produkter och samla in pengar på annat sätt så är det helt i sin ordning, 
men då är det någon i laget som tar ansvar för kassan. Föreningen kommer inte ha något 
med denna kassa att göra. Skulle laget ha pengar i sin kassa och laget oturligt läggs ned, 
ska pengarna delas ut inom laget. 



   

 

Däremot om hela föreningen kommer överens om en gemensam försäljning, så som 
Ravelli, ska de intjänade pengarna gå in i föreningens kassa och kan nyttjas av alla 
lag/sektioner. 
 
 
 
 
Beslut: 
Vi beslutade att höstens arbetsdag ska infalla den 28/10 
 
Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat 
intresse 
 
 
 
 
 
Sekreterare för mötet                                                               Justerare  
 
……………………………………………………………     …………………………………………………………  
Karolin Emanuelsson                                                  Jerry Skoglund 
 
 
Ordförande 
 
……………………………………………………………  
Johan Schwab 


